



報名表格

這就「視」我們

2023-24 奧比斯學生大使運動

9月

組隊報名

歡迎同學自行組成2至8人一隊，委任隊長及負責老師各一人作聯絡人。掃描QR code填妥網上表格，成功報名後將獲電郵確認。
截止報名日期：**31/10/23**

11月

舉辦校園活動，製造青春回憶

參加隊伍必須於6月底前在校內舉辦至少一次奧比斯籌款活動，形式不限。奧比斯物資可供免費租借及樂意協助擬寫計劃書。活動募集之捐款，支票抬頭請寫「奧比斯」，或直接存入匯豐銀行戶口(戶口號碼:002-5-322462)。請將支票或入數紙副本連同校名及所需收據名單交回奧比斯；捐款\$100以上可獲發捐款收據。

2024

1月

聯校「黑暗挑戰」活動

分組對賽，挑戰多項蒙眼任務，展現領袖才能與團隊精神。

6月

遞交校園活動短片

參加隊伍遞交影片總結救盲活動成果，競逐獎項。

7-8月

海外救盲之旅

出勝隊伍各可委派2名代表探訪奧比斯救盲項目的醫院伙伴及受助病人，切身了解前線失明實況，體驗風土人情。

大學「睛」英體驗營

所有完成及達至得獎要求的學生大使均可報名參加奧比斯本地大學舉辦的兩日一夜大學「睛」英體驗營。(名額30位)

10月

網上活動簡介會

奧比斯全面講解活動目的、程序及各項要求。

12月

聯校「與奧比斯對話」

由社會知名人士、奧比斯義務眼科醫生，以及歷屆學生大使分享全球眼疾問題及可持續發展目標。

2月-5月

奧比斯義工活動

奧比斯定期招募義工，可作義工時數。

7月初

誰是贏家?

獎項將於頒獎禮中作最後評分及頒發。

最高籌款金額隊伍(3隊)

最具創意籌款計劃隊伍(1隊)

最具影響力計劃隊伍(1隊)

*所有完成同學均於頒獎禮當天獲頒發證書及感謝信

EYES ON US

2023-24 ORBIS STUDENT AMBASSADOR CAMPAIGN



Online Form

SEP

Form Your Team

Form a team of 2-8 students, elect a leader and ask a teacher to help out. Scan the QR code and complete the online form. We will confirm your enrollment by email.

Deadline: **31/10/23**

NOV

Create SAC Memories at School Events

Teams must organize **at least one** Orbis fundraising activity at their school by late June, 2024. Orbis will fully support teams' fundraising activities - from helping with written proposals to lending Orbis's materials.

Cheques should be made payable to 'Project Orbis International, Inc.' or deposited into HSBC (Account number: 002-5-322462)

Submit the cheque or a copy of deposit slip to us together with your school name and receipt name list. Receipts are available for all donations of HK\$100 or above.

2024

JAN

Joint-School Experience in the Dark

Teams will be divided into groups and will try to tackle blindfold experience challenges and build the leadership and team spirit.

JUN

Submit Your Video

Teams will submit a wrap-up video summarizing your team's achievements, competing for awards.

JUL-AUG

Overseas Orbis Mission Trip!

Awards-winning teams can send 2 representatives to join us at a regional project, visit Orbis's hospital and patients. In addition to learning about our blindness saving work, participants will get to experience the country's customs and culture.

Visionary Leadership U-Life Experience Camp

Student ambassadors who have accomplished the SAC requirements can apply to join the two-day one-night Visionary Leadership U-Life Experience Camp jointly held by Orbis and local University. (Limited 30 spots)



OCT

Online Briefing Session

Learn more about SAC 2023-24's objectives, timeline and requirements here.

DEC

Joint-School "Dialogue with Orbis"

A sharing seminar with previous SAC leaders, volunteer ophthalmologist and our corporate partners, covering all aspects of sustainable development and global citizenship.

FEB-MAY

Be an Orbis Volunteer

Be the Orbis volunteers to earn the volunteering hours. Orbis will recruit regularly.

Early-JUL

Who are the Winners?

Awards will be judged and presented in the ceremony.

Top Fundraising Awards (3 Team)

Most Creative Fundraising Plan Award (1 Team)

Most Influential Plan Award (1 Team)

*Students who have completed will receive the certificates and thank you letter in the ceremony